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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku w dniu 23 lutego

2016 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że jeszcze raz chciałby powrócić do bardzo ważnej sprawy,

która nie jest poruszana po raz pierwszy. Wyjaśniając radny dodał, że wie iż na terenie Wyrzyska

rozpoczęły się prace pielęgnacyjne jeżeli  chodzi o park i  z tego co było wiadomo prace miały

rozpocząć  się  od  terenu  przy  stawie,  gdzie  znajduje  się  plac  zabaw.  W związku  z  tym radny

powiedział, że nie zauważył aby prace rozpoczęły się od tego terenu i chciałby uzyskać informacje

w tej kwestii.

Pan  Tadeusz  Perliński-  Zastępca  Burmistrza powiedział,  że  przedmiotem  działań  wycinki

i wykrzaczeń jest skarpa w parku, czyli od ścieżki do góry w kierunku szkoły gdzie znajdują się

suche gałęzie i  powywracane drzewa. Jednocześnie ma nastąpić  znaczne przycięcie  topoli  żeby

uzyskać  większy  prześwit  aby  mniej  było  kwiatu  topoli,  który  nie  wzbogaca  i  nie  upiększa.

Kontynuując  Pan  T.  Perliński  dodał,  że  obydwa  zadania  będą  realizowane  i  nie  ważne,  które

pierwsze.  Ponadto  realizowany jest  również  wywóz gałęzi  w Falmierowie  czy wycięcie  drzew

w Nieżychowie prze firmę Pana Jopka, która jest jedyną firmą świadczącą takie usługi na terenie

gminy. 

(...)

Radny, Pan Stefan Wełniak zapytał, czy Pan ochrona danych osobowych wszedł na teren Osieka

przy  przedszkolu  ponieważ  znajdują  się  tam  drzewa,  które  bardzo  mocno  wnikają  w  linie

energetyczne. Następnie radny powiedział,  że chciałby poruszyć kwestię dzieci idących rano do

szkoły wzdłuż ulicy Leśnej gdzie zabiera je autobus jak jedzie z dziećmi z Bąkowa i Komorowa.

Wyjaśniając radny dodał,  że warto byłoby aby rodzice z dyrektorami szkół ustalili żeby autobus

zabierał  dzieci  z  jednego  miejsca  aby  nie  doszło  do  jakiegoś  wypadku.  Kontynuując  radny

powiedział,  że  chodzi  o  estetykę  i  w  związku  z  tym czy nie  byłoby warto  wystąpić  do  kolei

ponieważ bardzo trudno się rozmawia,  a chodzi o plac gdzie była kiedyś ulica Leśna. Wyjaśniając

radny dodał, że było w tym miejscu kiedyś ogrodzenie, które zostało rozebrane, a na końcu znajduje



się kozioł, który jest odbojnią dla wagonów, które zostały po byłej ceramice. Natomiast na tym

koźle  przesiaduje  młodzież  i  zostawia  tam  wszystko  co  jest  możliwe.  Kończąc  radny  dodał,

że zwrócił się już do policji aby zwrócili uwagę na to miejsce, a najlepiej byłoby aby wskazane

miejsce zostało ogrodzone. 

Pan Tadeusz Perliński- Zastępca Burmistrza powiedział, że ulica Bohaterów nie została przyjęta

do pracy przez firmę Pana ochrona danych osobowych lecz wykona się to we własnym zakresie tak

jak podobnie została wykonana ulica Kościuszki.  Natomiast kierowane są również działania do

ulicy  Przemysłowej  i  Olimpijskiej  gdzie  wizja  lokalna  została  już  przeprowadzona,  a  ulica

Bohaterów  zostanie  wykonana  w  ramach  kosztów  i  funkcjonowania  SAM-u.  Przeprowadzona

najpierw zostanie wizja lokalna wraz z Panem  ochrona danych osobowych gdzie wskaże się te

gałęzie,  które są suche czy zwisają i  stanowią zagrożenie.  Odnośnie drugiej  kwestii  dotyczącej

dzieci Pan T. Perliński powiedział, że pomysł dobry, który z pewnością służyłby bezpieczeństwu

dlatego też warto się nad tym zastanowić jak go należy rozwiązać. W związku z tym hasło padło

znakomite  ponieważ  dzieci  są  szczęściem  i  należy  dla  ich  bezpieczeństwa  zrobić  wszystko.

Kończąc Pan Zastępca Burmistrza powiedział, że odnośnie estetyki to można wysłać pismo oraz

sprawę monitorować żeby był jakikolwiek ślad aby pismo potwierdziło, że ma się obiekcje i obawy

co do porządku na tym terenie. 

(...)

Radna, Pani Teresa Pinkowska powiedziała, że chciałaby wrócić do rzeczy, która ciągnie się trzy

lata, a chodzi o zadaszenie na peronie w kierunku Bydgoszczy. 

Pani  Wiesława  Krasocka  –  Sekretarz  MiG  Wyrzysk powiedziała,  że  była  odpowiedź  z  PKP,

że w 2015 roku zostanie to zrealizowane. Natomiast w ostatnich dniach przyszło pismo gdzie piszą,

że ,, Niestety wystąpiły nieprzewidziane trudności w realizacji zadania, spowodowane przyczynami

od nas niezależnymi co uniemożliwiło nam wywiązanie się z obietnicy danej Państwu. Jednakże

obecnie podjęliśmy już działania aby zrealizować w bieżącym roku powyższe zadanie z terminem

realizacji do końca 2016 r.”.

(...)

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że ma dwie sprawy, z których pierwsza dotyczy apelu do Pana

Burmistrza aby przy pomocy swoich służb dokonał oględzin chodnika przy starej 10, od ulicy Aleja

Rydzyńskich  do  podejścia  schodów,  do  góry na  osiedle,  na  ulicy  Bydgoskiej  z  uwagi  na  stan

w jakim ten chodnik jest. Kontynuując radny dodał, że należy spisać z tego odpowiednią notatkę

i  przesłać  do zarządcy,  właściciela  nieruchomości.  Następnie radny powiedział,  że  nie  wie czy

można będzie uzyskać następującą informację ale chciałby się dowiedzieć ile osób zatrudnia firma

Pana  ochrona  danych  osobowych.  Natomiast  dobrze  byłoby  w  tych  zatrudnionych  osobach
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wyodrębnić kwestie  ile  osób zatrudnionych jest  z  terenu gminy,  a  ile  spoza terenu gminy oraz

z jakich powodów jest taka, a nie inna sytuacja. Kończąc radny dodał, że są to dane chronione ale

dobrze byłoby takie informacje posiadać o zatrudnieniu mieszkańców. 

Pan Tadeusz Perliński- Zastępca Burmistrza powiedział, że odnośnie pierwszej sprawy to dnia 17

lutego br. zostało wysłane pismo do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu

w  związku  z  częstymi  interwencjami  mieszkańców  Wyrzyska  dotyczącymi  występujących

zagłębień, nierówności na chodniku.  Następnie Pan T. Perliński powiedział, że co do informacji

od  firmy  ochrona  danych  osobowych to  uważa  się  iż  nie  będzie  problemu aby uzyskać  takie

informacje.  Natomiast  można  dodać,  że  jest  to  największy podatnik  w  gminie  ponieważ  będą

spływały podatki  w kwocie około 360 tys.  zł  co można porównać do czasów  ochrona danych

osobowych,  która  płaciła  podatki  w  kwocie  330  tys.  zł.  Kończąc  Pan  Zastępca  Burmistrza

powiedział,  że  rozmawiał  z  Dyrektorem,  który  powiedział,  że  Gmina  Wyrzysk  jest  w  stanie

zapewnić pracowników i ci co chcą pracować to miejsce pracy znajdą. 

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała, o przycięcie drzew na ulicy Grunwaldzkiej przy garażach?

Pan  Tadeusz  Perliński-  Zastępca  Burmistrza powiedział,  że  drzewa  już  zostały  wycięte

i po interwencji natychmiast wszystko zostało zrealizowane. 

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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